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Urbanisme i habitatge generen les principals queixes del Pla de
l'Estany al Síndic de Greuges

. Banyoles

L'oficina del Síndic de Greuges de Catalunya va atendre l'any passat disset queixes i 24 consultes
d'habitants del Pla de l'Estany. Principalment urbanisme i habitatge, però també medi ambient,
consum, serveis socials i procediments administratius van ser els temes que van generar les queixes
presentades a l'oficina referides a la comarca. Aquestes dades les va facilitar el mateix síndic, Rafael
Ribó, en la seva estada d'ahir a Banyoles, en què el personal de la seva oficina va atendre quinze
queixes i tres consultes sobre urbanisme, salut, la llei de dependència i pensions, entre altres àrees.
«Banyoles no és diferent a la resta de ciutats de la seva mida», va resumir Ribó, que va deixar clar
que les consultes i queixes provinents del Pla de l'Estany es refereixen a diverses administracions i
no exclusivament a les locals. La jornada a Banyoles del Síndic es va completar amb una visita a la
comissaria dels Mossos per part del director de Seguretat Pública de l'oficina, Ignasi Garcia Clavel;
una entrevista amb l'alcalde, Miquel Noguer, i la presentació pública de l'informe del 2007, en un
acte en què Ribó va estar acompanyat de l'adjunt per a la Defensa dels Drets dels Infants, Xavier
Bonal.

Xavier Quer i Jordi Xargay, en representació de l'Ammat, van mantenir una reunió breu amb Ribó
per exposar-li la problemàtica de la línia de 400 kV. La trobada va ser satisfactòria, van afirmar.

També ahir, el Síndic i la Diputació van signar un conveni per col·laborar en la defensa dels drets de
les persones als ajuntaments gironins.
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